
 

 

Bestyrelsesmøde i Stubberup Grundejerforening den 9. januar 2024, kl. 19:30 
Mødet afholdt hos KG 
 
Tilstede var:  Jan Busholdt - JB, 
   Jonas Lock Larsen - JLL, 
   Kristoffer Galskjøt – KG, 
                              Christian Rasmussen - CR,    

Henrik Jeberg – HJ (referent) 
Henning Berg - HB (Suppleant)   

 
1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

        Referat fra bestyrelsesmøde den 12. september 2023 blev godkendt uden 
 bemærkninger. 
 Referat er lagt på foreningens hjemmeside. 

2. Post/henvendelser fra medlemmer 
JB har modtaget henvendelser vedr. snerydningen i den seneste uge. 
Snerydning behandles derfor under pkt. 8. 
 

3. Økonomi (årsregnskab 2023, debitorer m.v.)    
JLL gennemgik status vedr. indbetalinger for året 2023. 
 
Der er fortsat udeståender vedr. manglende betaling af rykkergebyr samt 
kontingent. 
 
JB tilskriver berørte grundejere, med henvisning til lovens regler vedr. 
restance (herunder rykkergebyr mv.). 
 
Bestyrelsen besluttede på mødet, at der med baggrund i årsregnskabet ikke vil 
blive ydet tilskud til en sommerfest. 
 
Derudover drøftede bestyrelsen ligeledes besparelser på vedligeholdelse af  
Fællesarealet. 
 

4. Planlægning af generalforsamling (indkaldelse, forslag m.m.) 
Ordinær generalforsamling afholdes den 27. Februar 2024 kl. 19.00 på 
Møllelundgården, Hovedgaden 72, Borup. 
 
Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg: Christian Rasmussen og Henrik 
Jeberg – begge modtager genvalg. 
 
Øvrige valg fremgår af indkaldelsen til generalforsamlingen. KG udarbejder 
indkaldelse og udsender til medlemmerne. 
 



 

 

HB rundsender forslag til Fuldmagt, som fremtidigt skal anvendes ved 
generalforsamlingerne, således at der kun er én udgave. 
 

5. Dato for konstituerende bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen 
Konstituerende bestyrelsesmøde afholdes den 5. Marts 2024 kl. 19:30 hos HB. 
 

6. Planlægning af fastelavn 
JB og HB ophænger tønderne (3 stk.) 
 
JB og HB foretager indkøb af fastelavnsboller, præmier og slikposer. 
 

7. Friarealet (Landsbyfonden) 
Køge kommune har oplyst, at der er bevilliget 50.000,- kr. (inkl. Moms) til 
indkøb af flis til Friarealet. 
 
Kommunen har dog oplyst at en del af Friarealet er omfattet af §3 
beskyttelse, hvorfor der skal ansøges hos Naturstyrelsen.  
 
Grundejerforeningen afventer svar på dette forhold. Der rettes dog 
henvendelse til kommune for frigivelse af beløb, således at der kan udlægges 
på øvrigt areal. 
 

8. Vinterberedskab generelt 
KG har efter den sneste udførte snerydning rettet henvendelse til vores 
entreprenør for dette arbejde. Entreprenøren har efterfølgende været ude og 
eftergå Krogvej og Engdraget. 
 
På mødet blev det aftalt, at der skal indhentes dokumentation for evt. mangler 
– KG udarbejder opslag på hjemmesiden. 
 
Der vil efterfølgende blive rettet henvendelse til entreprenøren. 

9. Eventuelt 
JB har gennemgået dokumentationen vedr. Fiberhuset, og skulle nu have fuldt 
overblik omkring dette. 
JB afventer formularer fra WAO (nuværende ejer af fibernettet), for endelig 
fremsendelse af krav for placeringen af Fiberhuset. 


